
HDZ u Općini Trnovec Bartolovečki čeka odličan rezultat 
11.05.2025. 

 

 

 

Hrvatska demokratska zajednica u koaliciji sa Strankom umirovljenika sjever u 

Općini Trnovec Bartolovečki imati će odličan rezultat na predstojećim lokalnim 

izborima. Istaknuto je to na predizbornom skupu održanom u subotu u prepunoj 

dvorani NK Trnja.  

 

Predsjednik HDZ-a Varaždinske županije i župan, Anđelko Stričak, poručio je 

okupljenim članovima i simpatizerima stranke da se u ovu kampanju krenulo čista 

obraza s nikad boljim rezultatima i boljim kandidatima. 

 

-O tome najbolje govore naše liste za općinska i gradska vijeća, a isto tako za 

Županijsku skupštinu. Također, istaknuli smo i podržali najbolje kandidate za 

načelnike i gradonačelnike, a ovdje u Općini Trnovec Bartolovečki podržavamo 

aktualnu i buduću načelnicu Vericu Vitković. Ako usporedimo financijsku moć Općine 

Trnovec Bartolovečki i Grada Varaždina uvidjet ćemo da je Varaždin financijski jači 



barem 50 puta. Ali ako usporedimo provedene investicije, Općina Trnovec 

Bartolovečki ih je provela daleko više. Gradnja vrtića, odnosno briga o najmlađima je 

zasigurno najvažniji projekt ovog i idućeg mandata i u tome ćete imati podršku i 

Varaždinske županije i Vlade RH - poručio je župan Stričak te dodao: 

 

-Nastavljamo ovim smjerom. Na prvom mjestu će nam i dalje biti naši građani od 

najmlađih do najstarijih, njihov prosperitet, njihov bolji život. Potom ravnomjeran 

razvoj svih dijelova naše županije i potom dovršetak, odnosno finalizacija svih onih 

investicija koje smo obećali. Nikada niti jedna župan dosada nije na ovaj način 

krenuo u kampanju da je u jednoj brošuri predstavio rezultate svog rada, odnosno 

ono što je ostvareno, što je u tijeku i što je pripremljeno za idući mandat - kazao je 

Stričak. 

 

Nositelj liste HDZ-SUS za Općinsko vijeće i predsjednik Općinske organizacije, Tin 

Jurak, naglasio je kako  u općini Trnovec Bartolovečki  gotovo da i nema projekata 

koje su Općinsko vijeće i Općinska uprava predlagali, a da nije bilo podrške Vlade 

RH i Varaždinske županije.  

 

-Bez sinergije općine i županije, nema stvarnog napretka. Upravo se zahvaljujući 

lobiranju župana Varaždinske županije, Anđelka Stričaka prema Vladi RH riješio 

problem baliranog otpada. Da taj problem nije riješila Vlada RH bili bi ugroženi svi 

općinski projekti, jer bi se sredstva za sanaciju bala morala iznaći iz općinskog 

proračuna, a iznosila bi gotovo kao jedan cijeli općinski proračun - podsjetio je Jurak. 

Tu je i kapitalni projekt gradnje vrtića koji je trenutno u realizaciji zahvaljujući, između 

ostalog, vijećnicima HDZ-a, županu i Vladi RH-a. Jurak je pojasnio i odluku stranke 

da se  za načelnicu podrži Verica Vitković. 

 

-Ako na prošlim izborima nismo bili na istoj strani, suradnja s njom tijekom ovog 

mandata bila je korektna. Ona je osobno podržala većinu prijedloga koje smo 

donosili u interesu ljudi. Ta suradnja nije nastala iz interesa, nego iz međusobnog 

uvažavanja - rekao je Jurak dodajući da to nije gubitak identiteta stranke, već 

naprotiv, to je pokazatelj političke zrelosti.  

 



-Ne moramo svi misliti isto, ali moramo raditi u interesu Trnovca Bartolovečkog. To je 

jedini pravi cilj. A taj cilj je ispred svake stranke, svakog slogana, svake boje - 

zaključio je Jurak. 

 

Zamjenica župana, Silvija Zagorec, naglasila je kako se u protekle četiri godine 

napravilo zaista mnogo, puno više nego se planiralo i da je uz sve te obaveze župan 

na prvo mjesto uvijek stavljao ljude. 

 

-Naš župan ne dijeli ljude na naše i vaše, na podobne i nepodobne. On je čovjek koji 

sluša, razumije i zajedno sa ljudima stvara projekte, kreira politike koje vode ka 

boljitku Varaždinske županije. U protekle četiri godine župan je u svom uredu primio 

više od 10 tisuća osoba. Svaku je osobu saslušao, pomogao, uvažavao - kazala je 

Zagorec dodajući da je upravo to razlika između Stričaka i prethodnih župana.  

-Razlika je u čovjeku koji ima hrabrost, odlučnost i snagu da Varaždinsku županiju 

povede u smjeru daljnjeg razvoja i prosperiteta, a to je župan Anđelko Stričak - 

zaključila je Zagorec. 

 

Predsjednica Stranke umirovljenika Sjever, Jadranka Bahlen, potvrdila je kako 

umirovljenici u županu Stričaku imaju iskrenog partnera i prijatelja. 

 

-Niti jedan župan nije toliko napravio za umirovljenike koliko je učinio Stričak. On ima 

povjerenje i potporu umirovljenika jer je u protekle 4 godine pokazao da mu je zaista 

stalo do pripadnika zlatne životne dobi i da to radi sa srcem - poručila je Bahlen. 

 

Saborski zastupnik i stari/novi načelnik Općine Kneginec, Goran Kaniški, pozvao je 

članove i simpatizere da se svi angažiraju u kampanji 

 

-Dovoljno se samo podsjetiti tko je što napravio i izbor je lagan - izbor je pod rednim 

brojem 4 Stričak te pod brojem 2 lista - kazao je Kaniški. 

 

Politički tajnik, Alen Runac, kazao je da iza HDZ-a i njegovih političkih partnera stoji 

istina i rezultati dok politički suparnici nude prazne priče. 













  

 

 


